
 

Referat generalforsamling 2022  
Onsdag, den 26. januar 2022, kl 19:30 via Zoom 

1. Valg af dirigent. 

Formanden bød velkommen til generalforsamlingen. 

Erik Møller blev uden modkandidater valgt som dirigent og det kunne konstateres, at generalforsamlingen 
var lovligt indkaldt og at der var 2 matrikler repræsenteret ved fuldmagt (L50 og L76). 15 personer deltog 
online i generalforsamlingen og kom fra 12 matrikler. 

Referent: John Ravn, L87 

Godkendelse af fuldmagter afventede et eventuelt behov under afstemning.  

 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

Der blev orienteret om diverse tiltag i løbet af året, især vedligeholdelse af fællesarealer og som noget nyt 
arbejdes der også på at etablere lidt blomstereng som et forsøg. Der er fortsat ingen afklaring på 
gyldenrisplagen og vi er fortsat også lidt plaget af bjørneklo, som skal bekæmpes. 

Der var også tak til ”brobisserne”, der hvert år sørger for at optage og nedtage broen i henhold til 
gældende regler. 

Beboere fra R121 havde herefter spørgsmål til støjgruppe, hvilket blev drøftet og der blev henvist til 
muligheden for at støtte et borgerforslag om vejstøj på Folketingets hjemmeside:  

Husk ved tilmelding til Facebook, at oplyse adresse og acceptere regler. 

Beretningen blev godkendt og kan læses her: https://bit.ly/beretning2021 

 

3. Aflæggelse af regnskab for året 2021. 

Regnskaber for ejerlav, vejfond og badebro blev gennemgået af kasserer Henrik Bak, R89, hvor enkelte af 
posterne blev uddybet. Overskud er tilfredsstillende. HB orienterede også om omlægning af bankkonti for 
at spare gebyr ved flere bankkonti. 

Regnskaberne blev godkendt af deltagerne. 

 

4. Indkomne forslag, som var bestyrelsen rettidigt i hænde senest 1. januar 2022: 

1) Forslag vedrørende vedligeholdelsen af de grønne områder (John Bonde, LN91) 

John Bonde argumenterede for sit første forslag omkring bedre klipning af siv for enden af søen. JB mente, 
at der skulle klippes hele vejen over. Man enedes om at JB og bestyrelsen drøfter punktet videre og træer 
langs kanten mod Lillebælt klippes tættere. Andet forslag vedrørende opstamning af træer langs kanten 
mod Lillebælt oplystes indeholdt i den løbende vedligeholdelse. 

https://bit.ly/beretning2021


 

Forslagsstiller ønskede herefter ikke forslagene til afstemning. 

 

2) Forslag om opsætning af hjertestarter (Steen og Birgitte Rubæk Amby, LN52) 

Forslaget blev drøftet og en afstemning gav 100% tilslutning blandt de fremmødte. Forslagsstiller bliver 
inddraget i processen, der også vil omfatte vurdering af bedste placering. 

 

5. Fastlæggelse af budget og kontingent for 2022. Budget kan ses her: https://bit.ly/budgetRL2022 

Budgetter for ejerlav, bro og vejfond blev gennemgået af Henrik Bak og blev enstemmigt vedtaget.  

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 

John Ravn (LN87) modtog genvalg 

 Leif Plischke (RV27) modtog genvalg 

Aase Sørensen, (LN40) modtog genvalg som suppleant 

 

7. Valg af revisor  

Arvid Rekler (RV125) modtog genvalg 

 

8. Valg af revisorsuppleant 

Der var ingen på valg, så punktet udgik. 

 

9. Eventuelt. 

Formanden berettede om hærværk ved den gamle overgang over Lyngsoddevej og dialog med kommunen 
herom, der vil se på en bedre lukning af hullet. Samtidig vil busstoppestederne blive flyttet og vil så være 
som vist på allerede nu på Google Maps. 

Underskrevet Ravnsgård-Lillenæs Ejerlav, 01-02-2022 

 

Erik Møller, dirigent – Ole Sloth Carlsen, formand 

 

 

HUSK at betale kontingent for 2022 - se næste side! 



 

Det er vigtigt ved overførsel fra din bankkonto at påføre vej + husnummer, f. eks. RV145 for 
Ravnsgårdsvej 145 – LN81 for Lillenæs 81.  

Kontingentet er sammensat af kr. 1.500 til ejerlavet og kr. 500 til vejfonden. I alt kr. 2.000 bedes 
indbetalt i ét beløb. 

REG.NR: 7572, KONTONR: 0000033952 

Sidste rettidige indbetalingsdato er 
15. februar 2022 jf. vedtægterne § 9 

 
Ved nødvendig rykker betales gebyr på kr. 50 / rykker (jf. vedtægter) 

 

 

 

 


